
 برنامه »نقد سینما« شامگاه پنجشنبه 
دبیر  امینی  مجتبی  میزبان  دیماه   ۲۱
که  چهل ودومین جشنواره فیلم فجر بود 
در خصوص بخش های مختلف جشنواره 
به ارایه نقطه نظرات خود پرداخت. قسمت 
»نقدسینما«  تلویزیونی  برنامه  پنجاهم 
و میزبانی  به تهیه کنندگی یوسف بچاری 
امیررضا مافی پنجشنبه ۲۱ دیماه روی آنتن 
شبکه چهار سیما رفت. بخش اول این برنامه 
گفت وگوی ویژه با مجتبی امینی دبیر  به 
فیلم  بین المللی  جشنواره  چهل ودومین 
فجر پیرامون برگزاری این رویداد اختصاص 
داشت. امینی بیان کرد: در چهار ماه گذشته 
با برنامه ریزی انجام شده پیش رفتیم. از 
۱۲ تا ۲۲ بهمن همزمان در تهران و بعد در 
کران فیلم ها انجام می شود. اخیرا  استان ها ا
جلسه مهمی با مدیران ارشاد کل استان ها 
داشتیم تا جشنواره منسجم و خوبی را شاهد 
باشیم. در زمان ثبت نام بخش ملی، ۱۰۶ اثر 
ثبت نام کردند و این نشان از رونق سینما و 
تولد آن در خط و صنعت تولید است. در ۲ 
سال اخیر شاهد فیلم سوزی به دلیل کرونا 
بودیم و تولید آثار نیز متوقف و یا کم شده بود 
و اقتصاد نمی چرخید. امسال با زحماتی که 
توسط بخش دولتی شکل گرفت و همچنین 
بخش خصوصی، باعث شد فیلم های زیادی 
متقاضی حضور در بخش ملی شوند. پارسال 
حدود ۷۵ تا ۸۰ اثر ارسال شد. ۵۱ فیلمساز 
فیلم اولی به ناوگان سینمایی کشور اضافه 

شده و فیلم های شان را برای ما ارسال کردند. 
داشت:  بیانم   »۴۲ »فجر  جشنواره  دبیر 
انتخاب آثار بسیار کار سختی بود و هیأت 
انتخاب یک ماه درگیر این اتفاق بودند و با 
وسواس فیلم ها را انتخاب کردند. ۳۳ اثر برای 
نمایش در جشنواره »فجر ۴۲« انتخاب شده 
است. پارسال باید ۲۲ اثر به بخش رقابتی راه 
پیدا می کرد اما ۲۴ فیلم داشتیم . همچنین 
امسال بخش فیلم اولی ها را در قالب نگاه نو 
به جشنواره بازگرداندیم. ۵ اثر فیلم اول در 
غ نیز حضور پیدا کردند.  بخش سودای سیمر
همچنین شاهد حضور ۴ انیمیشن جدی 
هستیم که نوید خوبی برای خانواده ها است. 
۱۱ بهمن جشنواره فجر افتتاح و از ۱۲ تا ۲۲ 
بهمن فیلم ها نمایش داده می شوند. آخرین 
روز نمایش فیلم ها در خانه جشنواره نیز ۲۱ 
بهمن است. در ادامه برنامه، امینی درباره 
انتقادهایی که به حضور برخی افراد در هیأت 
انتخاب شد، مطرح کرد: ما باید این فرهنگ 
را در خانواده محترم سینما بپذیریم و با آن 
کنار بیاییم که هر جشنواره ای یک سری اثر 
می پذیرد و قرار نیست همه فیلم ها انتخاب 
شوند. من هم در دوره های مختلف فیلم 
داشتم و مواقعی هم اثرم به جشنواره راه 
داده نشد. جشنواره فجر اعتبار جهانی دارد 
و ما خوشبختانه هیأت انتخاب داریم در 
که برخی از جشنواره های الف دنیا  حالی 
هیأت انتخاب ندارند. وی درباره عدم حضور 
بانوان در هیأت انتخاب جشنواره فجر ۴۲ 

گفت: در بین اعضای هیأت داوران از بانوان 
حتما بهره می بریم اما در هیأت انتخاب 
در  نتوانستیم  کار  سخت بودن  به واسطه 
خدمت آن ها باشیم. در ادامه دبیر جشنواره 
»فجر ۴۲« درباره انتقادهای وارده به حضور 
فیلم های ارگانی در این دوره از جشنواره 
اظهارکرد: یک سوم جشنواره متعلق به بخش 
خصوصی است. یک بخشی از آن دوسوم 
باقی مانده هم مربوط به مشارکت ارگان ها با 
بخش خصوصی است. از سوی دیگر وقتی 
تولیدات بخش خصوصی کم شده و بخش 
دولتی عزم خود را جزم کرده است تا به رونق 
سینما کمک کند، آیا این کار غلط است؟ پس 
چه کسی باید کمک کند تا خانواده محترم 
سینما آسیب نبیند؟ ارگان هایی شبیه اوج، 
سازمان سینمایی سوره، روایت فتح و… 
مگر عضو سینما نیستند؟ متأسفانه در این 
زمینه برخی دوستان تفکراتی را به جامعه 
گر دستگاه های دولتی به  غالب می کنند. ا
ساخت اثر کمک نکنند، سفره سینما کوچک 

می شود. 
غ دارد   نگاه نو فقط یک سیمر

 وی ادامه داد: از اهالی رسانه می خواهم 
که این مساله را دنبال کنند؛ از میان ۱۰۶ 
اثر متقاضی برای حضور در فجر ۴۲، چند 
اثر متعلق به بخش خصوصی بود؟ قاعده 
امر از نظر ما شایسته سالاری است و باید 
سپاسگزار این باشیم که ارگان های دولتی 
به کمک سینما آمدند. امینی درباره عدم 

حضور برخی آثار فیلمسازان شناخته شده 
تصریح کرد: یک اثر در جشنواره می تواند 
کران ناموفق باشد. گیشه سینما  موفق و در ا
با جشنواره فجر فرق می کند. یک اثر هم 
ممکن است جنس جشنواره نداشته باشد 
یعنی شامل شاخصه هایی که در جشنواره 
کران  می تواند به آن اعتبار دهد، نباشد اما در ا
موفق باشد. انتخاب اثر به اسم کارگردان و 
مؤلف در جشنواره کار درستی نیست بلکه 
کند. دبیر جشنواره  اثر باید از خود دفاع 
، در ادامه درباره تنوغ ژانری در این  فیلم فجر
دوره از جشنواره بیان کرد: ما خوشبختانه از 
چارچوب فیلم های آپارتمانی خارج شدیم؛ 
هم کار کودک و نوجوان و طنز داریم و هم اثر 
. در حقیقت مخاطبان با سبد  قهرمان محور
مختلفی از آثار روبه رو هستند. وی درباره 
مردمی  غ  سیمر و  نو  نگاه  بخش  غ  سیمر
غ  اظهار کرد: بخش نگاه نو فقط یک سیمر
غ مردمی هم در روزهای  دارد و درباره سیمر
آینده اطلاع رسانی خواهیم کرد. امینی در 
کید  بخش دیگری از صحبت های خود تا
کرد: در سال گذشته و امسال سعی کرده و 
می کنیم بحث اخلاق مداری در جشنواره 
اتفاق بیفتد و آرامش و همدلی برای خانواده 
سینما رقم بخورد. مهمترین اولویت جشنواره 
اهالی سینما و دوستان محترم خانه سینما 
برنامه ریزی  یک  پیش  سال  از  هستند. 
کردیم و خوشبختانه امسال هم با همکاری 
مدیران خانه سینما یک مکانی را در نظر 
گرفتیم و کارت ویژه ای برای اعضای خانه 
که دوستان بتوانند  سینما تدارک دیدیم 
همه آثار را ببینند. وی یادآور شد: همچنین 
امسال در تلاش هستیم زنگ سینما را با 
همکاری وزارت آموزش و پرورش در مدارس 
بزنیم و صبح ها با نمایش آثار ویژه کودکان 
و نوجوانان در خدمت آن ها باشیم. امینی 
درباره بخش بین الملل جشنواره فجر ۴۲ 
نیز یادآور شد: از ۸۷ کشور بیش از ۶۰۰ اثر 
ارسال شده و استقبال چشم گیر بوده است. 
کار  ملی  بخش  کنار  در  بین الملل  بخش 
خود را آغاز می کند. امسال به علت ظلم و 
که رژیم صهیونیستی علیه مردم  جنایتی 
فلسطین رقم زده است، بخش ویژه ای را در 
حوزه فلسطین داریم. همچنین باید بگویم 
که مهمانان خوبی از سراسر جهان دعوت 
کردیم و خبرهای خوبی پیش روی این بخش 
آن به زودی اطلاع رسانی  که اخبار  است 

خواهد شد.
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 کنسرت مشترک 
کیوان ساکت و وحید تاج

در  کنسرت  برگزاری  از  کت  سا کیوان   
اسدآباد، ملایر و رزن به خوانندگی وحید تاج 
خبر داد. به گزارش روابط عمومی کنسرت، 
کت آهنگساز و نوازنده تار و سه تار  کیوان سا
گفت: برنامه ریزی ما برای برگزاری کنسرت 
این چنین است:  ۲۱ دیماه در اسدآباد، ۲۲ 
دیماه در ملایر که برگزار شد و ۲۳ دیماه در 
رزن برنامه داریم. همچنین بیستم دیماه 
در نهاوند به صحنه رفتیم که خوشبختانه 
این کنسرت با استقبال مواجه شد. این 
نوازنده تار افزود: در این کنسرت ها وحید 
تاج به عنوان خواننده حضور دارد و قرار 
است آثار من که در سال های اخیر کمتر اجرا 
شده برای مخاطبان اجرا شود. وی گفت: 
بخش اول این کنسرت ها به تکنوازی سه 
تار اختصاص دارد و در بخش دوم اعضای 
گروه وزیری به اجرای برنامه می پردازند. 
همچنین عنوان بعضی از قطعات دریا، 
هامون، گل های افسرده، یادگار خون سرو 
و... است. در این کنسرت ها از سازهای 
، تارباس، دف، تنبک، ویولن، کمانچه،  تار
فلوت، قانون، نی و... استفاده می شود. 
هنرمندانی  داد:  ادامه  تار  نوازنده  این 
هنجنی،  پاشا  جهان آبادی،  سینا  چون 
پویا شجاعی، مونیکا لران، مرجان مهربان، 
 ، ارغوان منتظری، نگار اعزازی، نجمه صغیر
کیارش  کت،  سالار زمانیان، سیاوش سا
محمدی،  علی  غلامی،  مهدی  کت،  سا
فرنوش باقری، طناز اسداللهی و... از اعضا 
گروه هستند. همچنین این  و نوازندگان 
تور کنسرت با مدیریت حسین ابوترابی و 

همکاری علی محمدی برگزار می شود.

 اسماعیل حصاری درگذشت
 اسماعیل حصاری از اعضای شورای 
کتاب کودک درگذشت. اسماعیل حصاری 
از اعضای قدیمی شورای کتاب کودک بود 
که در دهه ۸۰ در گروه های تخصصی رمان 
تالیف و ترجمه فعالیت می کرد. او به واسطه 
تحصیل در رشته مهندسی مکانیک در 
دانشگاه صنعتی شریف، فعالانه در تهیه 
جلدهای ۱۵، ۱۶ و ۱۷ فرهنگنامه کودکان و 
نوجوانان »گروه فیزیک« همکاری داشت. 
کودک با عرض تسلیت به  کتاب  شورای 
خانواده آن بزرگوار و خانواده شورای کتاب 
کودک، از درگاه خداوند بزرگ، خواستار 
برای  صبر  و  زنده یاد  آن  برای  رحمت 

بازماندگان است.

بین  نشستی  برگزاری  از  کرملین  سخنگوی   
روسای جمهور روسیه و ترکیه در آینده نزدیک خبر داد. 
»دیمیتری پسکوف«، گفت: در آینده نزدیک قرار است 
نشستی بین »ولادیمیر پوتین«، رئیس جمهور روسیه و 
»رجب طیب اردوغان«، همتای ترکیه ای او برگزار شود و 
تاریخ آن از طریق مجاری دیپلماتیک در دست تعیین 
است. آخرین دیدار پوتین و اردوغان شهریورماه گذشته 
گرفت. پسکوف درباره  در شهر سوچی روسیه صورت 
موضوع دیدار پوتین و اردوغان گفت: »ارتباط میان پوتین 
و اردوغان همواره لازم است و شما می دانید که توافقی بر 

سر نشست بعدی آنها وجود دارد. پوتین گفته که به ترکیه 
می رود. ما فقط باید زمان آن را تعیین کنیم.« سخنگوی 
کرملین چنین تماس هایی را در چارچوب روابط ترکیه و 
روسیه مهم خواند و اضافه کرد: پوتین و اردوغان می توانند 
در صورت لزوم »خیلی سریع« با یکدیگر تماس برقرار کنند. 
کرملین همچنین همزمان با سفر ولادیمیر  سخنگوی 
پوتین به چند شهر در منطقه خاور دور روسیه بیان کرد: 
مسکو هنوز هیچگونه پیشرفتی به سمت برقراری صلح در 
اوکراین نمی بیند. پسکوف خطاب به خبرنگاران تصریح 
کرد: »هنوز هیچ پیشرفتی در ارتباط با فرآیند صلح اوکراین 

وجود ندارد.« سخنگوی کرملین به مواضع برخی کشورها 
پیرامون به اصطلاح فرمول صلح پیشنهاد شده از سوی 
کنش نشان  »ولودیمیر زلنسکی«، رئیس جمهور اوکراین وا
داد و فرآیندهای پیشنهادی آنها را »بسیار دشوار« خواند. 
پسکوف خاطرنشان کرد: »برخی کشورها مشغول بحث 
درباره نوعی فرمول صلح بدون شرکت روسیه هستند. این 
فرمول صلح چیزی به جز یک فرآیند عجیب نبوده و هیچ 
کید  چیز جدی در آن وجود ندارد.« سخنگوی کرملین تا
کرات با روسیه جنبه  کی یف به مخالفتش با مذا کرد: »
قانونی داده است. در نتیجه روسیه به عملیات نظامی 
ویژه خود ادامه می دهد.« زلنسکی به اصطلاح فرمول 
صلح خود را که دارای ۱۰ شرط بود در آخرین نشست سران 
گروه ۲۰ در اندونزی مطرح کرد که گام نهایی آن امضای یک 

توافق صلح است. 

  ولادیمیر پوتین گفت: روسیه با تسلیم نشدن در برابر 
فشارهای خارجی، انعطاف پذیری واقعی خود را نشان داده 
است. او تصریح کرد که روسیه یک کشور خودکفاست که 
اقتصاد آن به رغم تحریم ها در حال رشد است، در حالی که 
کشورهای عضو اتحادیه اروپا روزهای سختی را سپری 
می کنند. ولادیمیر پوتین، این اظهارات خود را در دیدار 
کنان منطقه »چوکوتکا« در شرقی ترین بخش روسیه  با سا
که هم مرز آمریکاست، بیان کرد. در جریان جلسه پرسش و 
پاسخ، از پوتین در مورد تهدیدهای دریافت شده از سوی 

یک گروه داوطلب محلی که از ارتش این کشور در بحبوحه 
درگیری های جاری با اوکراین حمایت می کند، سوال شد. 
رئیس جمهوری روسیه خاطرنشان کرد که روس ها مرتبا 
از خارج تهدید می شوند، اما گفت »این ما را نمی ترساند« 
و در ادامه به اتحادیه اروپا توصیه کرد که به جای آن بر 
مسائل داخلی خود تمرکز کند. پوتین اضافه کرد: »آنها 
باید به فکر خودشان باشند، اینکه فردا چه می خورند، 
که  چه می پوشند. همه آنها انبوهی از مشکلات دارند 
با مشکلات ما قابل مقایسه نیست.« روسیه پس از آغاز 

عملیات نظامی خود علیه اوکراین در فوریه ۲۰۲۲، تحت 
تحریم ترین کشور جهان شد. بسیاری از کشورهای غربی 
چندین دور از تحریم های گسترده را علیه مسکو اعمال 
کرده اند که تازه ترین محدودیت ها، تجارت الماس این کشور 
را هدف قرار داده است. در حالی که پوتین از هیچ کشور 
خاصی نام نبرد، اظهارات او ظاهرا به آلمان که مدت ها 
قدرت اتحادیه اروپا به شمار می رفت، اشاره داشت. طبق 
گزارش جدید بلومبرگ که به داده های اداره آمار فدرال 
آلمان استناد داشت، این کشور احتمالا وارد رکود شده و 
تولید صنعتی برای ششمین ماه متوالی در نوامبر کاهش 
می یابد. برنامه های مالی اولاف شولتس، صدراعظم آلمان 

هم موجی از اعتراضات کشاورزان را به راه انداخته است.

 سخنگوی کرملین: 

پوتینواردوغانبهزودیدیدارمیکنند

ولادیمیر پوتین: 
اروپا به ما نیاز دارد 
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گــــزارش

»مدودف« بازهم هشدار هسته ای داد
 نایب رئیس شورای امنیت ملی روسیه هشدار داد که 
هرگونه حمله اوکراین به سایت های پرتاب موشک در داخل 
روسیه با تسلیحات تامین شده توسط آمریکا و متحدانش، 
خطر پاسخ هسته ای مسکو را به دنبال خواهد داشت. 
به گزارش ایسنا، دیمیتری مدودف، رئیس جمهور سابق 
کنون نایب رئیس شورای امنیت ملی روسیه  روسیه که ا
است، گفت: برخی از فرماندهان ارتش اوکراین در حال 
بررسی حمله به سایت های پرتاب موشک در داخل روسیه 
با موشک های دوربرد غربی هستند. وی نامی از فرماندهان 
و جزئیات بیشتری از این طرح ادعایی را فاش نکرد و هیچ 
کنش فوری از سوی اوکراین به تهدید وی مشاهده نشد.  وا
مدودف در تلگرام نوشت: این به چه معناست؟ این فقط 
یک چیز دارد - آنها در خطر برخورد با  بند ۱۹ اصول اساسی 
سیاست دولتی روسیه در زمینه بازدارندگی هسته ای 
هستند. مدودف افزود: این را باید به خاطر داشت. بند ۱۹ 
دکترین هسته ای ۲۰۲۰ روسیه شرایطی را مشخص می کند که 
تحت آن رئیس جمهور روسیه استفاده از سلاح هسته ای را 
در نظر می گیرد: به طور کلی به عنوان پاسخی به حمله ای 
با استفاده از سلاح های هسته ای یا سایر سلاح های کشتار 
جمعی، یا به استفاده از سلاح های متعارف علیه روسیه 
زمانی که موجودیت دولت در معرض تهدید قرار گرفته است. 
مدودف به طور خاص به نکته »g« بند نوزده اشاره کرد که 
به پاسخ هسته ای به حمله تسلیحات متعارف می پردازد. 
به  روسیه  هسته ای  عظیم  زرادخانه  از  صحبت  وقتی 
میان می آید، پوتین تصمیم گیرنده است، اما دیپلمات ها 
تفکر  نشان دهنده  مدودف  دیدگاه های  که  می گویند 
جنگ طلب در سطوح بالای کرملین است که جنگ را یک 
مبارزه وجودی با غرب می داند. منتقدان کرملین برخی از 
تهدیدهای هسته ای مدودف را در گذشته رد کرده و آن 
را تلاش برای جلب توجه یا منصرف کردن غرب از تامین 
و  ایالات متحده  اوکراین دانسته اند.  تسلیحات بیشتر 
متحدانش متعهد شده اند نزدیک به ۲۵۰ میلیارد دلار کمک 
نظامی دیگر به کی یف داشته باشند. به گفته فدراسیون 
دانشمندان آمریکایی، روسیه و ایالات متحده با اختلاف، 
بزرگترین قدرت های هسته ای جهان هستند: پوتین ۵۸۸۹ 
کلاهک هسته ای و جو بایدن، رئیس جمهور ایالات متحده 

حدود ۵۲۴۴ کلاهک هسته ای را کنترل می کنند.

متوقف نمی شویم 

 یمنی ها به خیابان آمدند
کوتــــاه

 مردم یمن جمعه ۱۲ ژانویه با شرکت در یک راهپیمایی 
باشکوه حملات متجاوزانه ائتلاف آمریکایی به کشورشان را 
محکوم و با شعار »فتح موعود و جهاد مقدس« حمایت شان 
از مردم فلسطین را اعلام کردند. به گزارش فارس،  »موضع 

ما روشن است، سکوت نخواهیم کرد، متوقف نخواهیم 
شد و به دشمن پاسخ خواهیم داد؛ حامی امت خود در 
غزه هستیم و این تجاوز منجر به فاصله گرفتن ما از آن ها 
نخواهد شد«، این اظهارات سیاستمدار یمنی مراد قاسم 
گزارش ها و  علی در حاشیه این راهپیمایی بود. طبق 
تصاویر ارسالی از یمن، استان صعده در شمال این کشور 
روز جمعه مرکز راهپیمایی بوده اما این تجمعات در شهرها 
و مناطق دیگر از جمله المرازم، شعاره و الجرشه در حمایت 
از مردم فلسطین و محکومیت تجاوزات آمریکا و انگلیس 
برگزار شده است. همچنین شورای عالی سیاسی یمن 
کنش  ، در وا به عنوان عالی ترین نهاد سیاسی در این کشور
 ،» به حمله موشکی آمریکا و انگلیس، آن را »توجیه ناپذیر
»غیرقانونی« و در تضاد با تمامی قوانین بین المللی دانست. 
شورای عالی سیاسی یمن )مستقر در صنعاء( عالی ترین 
نهاد سیاسی در این کشور محسوب می شود که ریاست 
آن را »مهدی المشاط« بر عهده دارد. به نوشته خبرگزاری 
سبأ، در این بیانیه آمده است: »شورای عالی سیاسی 

کید می کند که حمله خائنانه و آشکار آمریکا و انگلیس  تأ
در سحرگاه روز جمعه، تجاوزی غیرقانونی، ناموجه و ناقص 
کلیه قوانین بین المللی و تهدید واقعی برای صلح و امنیت 
جهانی است.« این نهاد سیاسی، حمله موشکی را »رفتار 
بی شرمانه« و »پلید« توصیف و آن را محکوم کرد و افزود: 
»این حمله منطقه را در معرض خطرات واقعی قرار می دهد 
و  انگلیسی ها  آمریکایی ها،  دوش  بر  آن  پیامدهای  که 
صهیونیست هاست.« شورای عالی سیاسی یمن همچنین 
کید کرد: »پاسخ یمن در چارچوب دفاع مقدس از یمن  تأ
کاملا قانونی است  آزادی اش  کمیت و استقلال و  و حا
که از مجازات نیروهای  و آمریکا و انگلیس گمان نکنند 
مسلح قهرمانمان قسر در رفته اند و شادی متجاوزان طول 
نخواهید کشید.« این نهاد عالی سیاسی یمن، همچنین 
که تمامی منافع آمریکا و انگلیسی برای نیروهای  گفت 
مسلح یمنی، در پاسخ به تجاوزشان به یمن، اهداف مشروع 
هستند و حضور آن ها در دریای سرخ و باب المندب، هیچ 
توجیهی ندارد و تهدیدی برای جریان آزاد دریانوردی است.

وزیر خارجه جدید فرانسه تعیین شد
که عضو پارلمان اروپا است را   فرانسه یک فرد ۳۸ ساله 
به عنوان وزیر خارجه این کشور منصوب کرد. ریاست جمهوری 
فرانسه اسامی وزرای دولت جدید فرانسه بعد از انتصاب 
گابریل آتال« به عنوان نخست وزیر این کشور را اعلام کرد. از  «
جمله تغییرات در کابینه جدید انتصاب »استفان سیجورنی« 
به عنوان وزیر خارجه جدید فرانسه است. سیجورنی ۳۸ ساله 
که عضو پارلمان اروپا است جانشین کاترین کولونا خواهد شد. 
کرون روز سه شنبه گابریل  رئیس جمهور فرانسه امانوئل ما
۳۴ ساله را به عنوان نخست وزیر جدید منصوب کرده بود. 
تحلیلگران تصریح کردند که این اقدام لزوما به تغییر سیاسی 
کرون  بزرگ منتهی نخواهد شد اما نشان دهنده تمایل ما
گذر از اصلاحات نامحبوب مربوط به سن  به تلاش برای 
بازنشستگی و مهاجرت در سال گذشته و بهبود شانس حزب 
میانه رو خود در انتخابات ژوئن اتحادیه اروپاست. اردوگاه 
کرون در نظرسنجی ها از حزب مارین لوپن رهبر راست  ما
افراطی حدود هشت تا ۱۰ درصد عقب است. رئیس جمهور 
فرانسه از زمانی که حزبش اندکی بعد از انتخاب مجدد وی در 
کثریت مطلق پارلمانی را  سال ۲۰۲۲ با از دست دادن ۵۵ کرسی، ا
از دست داد، در حال دست و پنجه نرم کردن با ترکیب پارلمانی 

جدید برای پیشبرد سیاستهایش بوده است.

 رئیس بانک مرکزی اروپا:
 انتخاب مجدد ترامپ برای اروپا تهدید است

 رئیس بانک مرکزی اروپا گفت: انتخاب مجدد دونالد ترامپ 
در آمریکا به عنوان رئیس جمهور تهدیدی برای اروپا خواهد 
گر من بخواهم از  گارد«، اظهارداشت: »ا کریستین لا بود. »
تاریخ درس بگیرم- منظورم شیوه مدنظر او در چهار سال 
ریاست جمهوری او است- می توانم بگویم که ]روش او[ آشکارا 
کافی  کرد: »فقط  تهدید است.« این مقام اروپایی اضافه 
است نگاهی به تعرفه های تجاری، تعهدات در قبال ناتو و 
دیدگاه های او در خصوص تغییرات جوی بیندازید. »دونالد 
ترامپ« رئیس جمهور پیشین آمریکا و نامزد پیشتاز حزب 
جمهوری خواه برای انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ این 
کشور خود را برنده انتخابات عنوان کرده و گفته است که حتی 
معاونش را هم انتخاب کرده است. ترامپ در جمع شماری 
از حامیانش در ایالت جمهوری خواه آیووا عنوان کرد: من 
واقعا نمی توانم در این مورد حرفی به شما بزنم اما می دانم 
که چه کسی را به عنوان معاون خود انتخابات کنم. احتمال 
روی کارآمدن ترامپ همواره مایه نگرانی مقام های اروپایی 
بوده است. »تیری برتون« کمیسر فرانسوی و مسئول بازار 
داخلی اتحادیه اروپا چند روز پیش تصریح کرد که »دونالد 
ترامپ« زمانی که رئیس جمهور آمریکا بود به مقامات ارشد 
گر اروپا مورد حمله قرار گیرد،  اروپایی عنوان کرده است که ا
ایالات متحده هرگز به اروپا کمک نخواهد کرد. او مدعی شد 
کمیسیون  ترامپ این سخنان را به »اورسولا فون« رئیس 
اتحادیه اروپا در مجمع جهانی اقتصاد در داووس، ژانویه سال 

۲۰۲۰ بیان کرده است. 

 مل بروکس اسکار افتخاری گرفت

 آنجلا باست، مل بروکس، کارول لیتلتون و میشل ساتر با 
کادمی تجلیل شدند. به گزارش  اسکار افتخاری ۲۰۲۴ از سوی آ
مهر به نقل از ورایتی، چهاردهمین دوره اهدای جوایز سالانه 
اسکار افتخاری شبی پر از چهره های کهنه کار و اشک ها و 
خنده ها شد. در این مراسم شماری از مدعیان جایزه امسال 
برای تجلیل از چهار غول صنعت سینما گردهم آمدند تا آنجلا 
باست، مل بروکس و کارول لیتلتون جایزه اسکار افتخاری 
جایزه  ساندنس  موسسه  از  ساتر  میشل  و  کنند  دریافت 
بشردوستانه ژان هرشولت را بگیرد. این مراسم علاوه بر تجلیل 
از چهره های اسطوره ای فرصتی برای مدعیان است تا قبل از 
کادمی جمع شوند.  رای گیری با هیات مدیره و سایر اعضای آ
چهره هایی چون لئوناردو دی کاپریو با »قاتلان ماه کامل«، 
«، آوا دوورنی با »منشا«، اوا  کریستوفر نولان با »اوپنهایمر
لونگوریا با »فلامین داغ«، کولمن دومینگو با »راستین«، ناتالی 
« و مارگو رابی با »باربی« از مدعیان  پورتمن با »می دسامبر
اسکار امسال هستند که در این برنامه حضور داشتند. باست 
که جایزه خود را از دست برنده جایزه اسکار رجینا کینگ 
دریافت کرد، سخنرانی پرشوری ارایه کرد. وی که بیش از چهار 
دهه در هالیوود فعالیت کرده ۲ بار نامزدی اسکار برای فیلم 
کاندا  »عشق با آن چه باید کرد؟« )۱۹۹۳( و »پلنگ سیاه: وا
برای همیشه« )۲۰۲۲( را در کارنامه دارد، با مروری بر سفر زنان 
سیاهپوست در این صنعت از هتی مک دانیل یاد کرد و افراد 
معدود دیگری را نام برد. بروکس ۹۷ ساله جایزه اش را از متیو 
برودریک و ناتان لین دریافت کرد که پیش از این با این چهره 
اسطوره ای در فیلم موزیکال »تهیه کنندگان« همکاری کرده 
بودند. در حالی که در این مراسم مجری از بروکی به عنوان 
یکی از بامزه ترین آدم هایی که تا به حال زندگی کرده، توصیف 
 کرد، بروکی در سخنرانی خود یکی از بزرگترین خنده های شب 
را بر لب جمع حاضر آورد. وی با به یادآوردن برنده شدن جایزه 
« گفت: هرگز  اسکار برای نوشتن فیلمنامه »زین های شعله ور
نباید آن را می فروختم، روزگار سختی بود. قول می دهم بعدی 
را نگه دارم. لیتلتون، تدوینگر تحسین شده فیلم هایی مانند 
»سرطان بزرگ« که نامزد ۸ اسکار را در کارنامه دارد هم جایزه 
کادمی  خود را به همسر فقیدش جان بیلی رئیس سابق آ
اسکار تقدیم کرد و گفت: این برای هر دوی ما است. ساتر هم 
جایزه بشردوستانه ژان هرشولت را از دست کارگردان ها رایان 

کوگلر و کلوئی ژائو دریافت کرد. 
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